
کای شرکت های تولیدکننده برق              سندی

 
 23/11/97تاریخ:                                 صورت جلسه کمیسیون                

 97ص//021 شماره:                                  آموزش و پژوهش                        
 مچهار جلسه:                                                                            

 

 

 خلاصه مذاکرات 

 در محل سندیکا برگزار شد.  1397بهمن  23شنبه روز سهمین جلسه کمیسیون آموزش و پژوهش چهار 

بحث و تبادل نظر  "های حرارتینحوه مشارکت در کنترل فرکانس نیروگاه"در ابتدای این جلسه در مورد دوره آموزشی بهمن ماه با عنوان  

مبنی بر  توضیحاتی( JCCME)های ژاپن و خاورمیانه الدین در مورد جلسه تشکیل شده با مرکز همکاریشد. سپس آقای مهندس غیاث

 5Sو ایشان از برگزاری مجدد سمینار کایزن رضایت بالای این مرکز از نحوه برگزاری سمینار کایزن و تمایل به ادامه همکاری ارائه دادند. 

رائه پیشنهادهای او  در این زمینه رفع مشکلات موجوداند، به صورت سیستماتیک، بازدید اساتید ژاپنی از مراکزی که این سیستم را اجرا کرده

های تخصصی در ژاپن از دیگر موارد پیشنهاد شده به ها در ایران و دورههای آموزشی تخصصی برای نیروگاهبرگزاری دورهلازم خبر دادند. 

JCCME  .برای  مواردیهمفکری اعضای کمیسیون های عضو و دریافت پیشنهادهایی از برخی شرکتبا  پایان این بحث ردبوده است

تهیه و به دفتر توکیو این مرکز ای در این زمینه در دبیرخانه سندیکا ها بیان و مقرر شد نامههای آموزشی تخصصی نیروگاهبرگزاری دوره

 اند:این موارد به صورت زیر بوده ارسال شود.

 رگولاتوری برق 

 اصول طراحی بازار برق 

 در فضای جدید چگونه شان ریزی تعمیراتیها که الگو و منطق برنامه)از دید مدیریت شبکه و از دید نیروگاه تعمیرات نیروگاهی

 باشد(

  مباحث مربوط به مانیتورینگ 

 هاها و شرکتتامین مالی پروژه 

 مدیریت دانش 

گیری در مورد نامه دریافتی از شرکت مادر تخصصی تولید نامه پدافند غیرعامل و تصمیمدومین موضوع مورد بررسی این جلسه بررسی آیین

ل مادر تخصصی در پدافند غیر عامل، با مشاور مدیرعام کاتباتیطی مبعد از بحث و تبادل نظر با اعضا مقرر شد  حرارتی بود کهنیروی برق 

 ریزی شده در این زمینه را معرفی نمایند تا بتوان اقدامات لازم را در این زمینه انجام داد.های برنامهاز دستگاه مذکور درخواست شود دوره

امسال برای بخش برق در هایی که در بودجه فرصتبود تا  98سال های بودجه موضوع سوم مورد بحث در این کمیسیون تشریح فرصت

مندی را ببرند. نتیجه این بحث ارائه سیلابس از واحد های عضو تشریح شود تا بتوانند حداکثر بهرهوزارت نیرو وجود دارد برای شرکت

 ریزی در مورد چگونگی برگزاری این جلسه بود.رنامهو بسندیکا پژوهش 

که  بود 98های آموزشی سندیکا در سال در مورد برگزاری دوره قرار گرفتموضوع دیگری که در این جلسه مورد بحث و تبادل نظر 

 های زیر در اولویت قرار گرفتند:دوره

 های ثابت بهره برداری )با محوریت تخصیص کد( به همراه بازدید از دیسپاچینگ ملیآشنایی با دستورالعمل 

 و محاسبات مربوط به آن خدمات جانبی توان راکتیو 

  های شرکت مدیریت شبکه برق ایرانحساب صورتنحوه ثبت 

 



 

 برداری و ...(آشنایی با فرآیند اخذ پروانه/تمدید پروانه )تولید، بهره 

 بردار )نحوه تنظیم قرارداد(های بهرههای مالک با شرکتآشنایی با رئوس قرارداد شرکت 

  تولیدکنندگان برقآشنایی با قوانین بیمه، تامین اجتماعی و مالیات مرتبط با 

 ارائه دهد.را  98نویس بودجه این کمیسیون در سال در پایان مقرر شد واحد آموزش و پژوهش سندیکا، پیش

 اعضای کمیسیون                   

 

 

 

 پرویز غیاث الدین

 )رئیس کمیسیون(
 مریم شعبانی پگاه پاشا احمد میرزایی کریم افشار

 پاشا معصومه

 (کمیسیون دبیر)

            

 

 


